
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1442
Vil justitsministeren redegøre for PETs samarbejde med Blackwater i 2008,
herunder:
– Hvorfor man valgte Blackwater frem for de normale statslige operatører,

og om der var tale om kompetencer, som ikke kunne fås andre steder?
– Hvorfor justitsministeren ikke var blevet orienteret herom, og om det er

normal praksis, at PET kan indgå den slags aftaler uden at informere mini-
steren?

– Om ministeren finder det etisk forsvarligt at samarbejde med Blackwater,
som har et blakket ry, og om ministeren finder, at der bør være et sæt eti-
ske retningslinjer for, hvordan man vælger samarbejdspartnere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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